

产品型号差异说明

Explanation of Products item No. difference

To: Audix

我司产品型号：WF100、WF215、WF1370、WF1380、WF206、WF201 所用的硬件和软件方案基本一样，基本功能也一样，主要功能：门外来客提醒视频、语音对讲及开锁控制等；其主要差异是：WF215、WF1370、WF1380、WF206、WF201 是采用摄像头分离单独模块方式进行设计，而 WF100 是以单板方式设计，摄像头与主板为一体；还有是外观和尺寸大小的差异.

Our WF serials model, such as WF100, WF215, WF1370, WF1370, WF206, WF201, keeps the same software, hardware and functions. Their mainly function is with: videoing, talking with the visitor and door releasing, The mainly different is that, WF215, WF1370 WF1380, WF206, WF201 use separated module to assemble, however, WF100 use a single module(Camera module and Main-board is a unibody), besides, their size is difference:

WF100: 85.14*73*28 (mm)

WF215: 161.3*85.3 *23.1 (mm)

WF1370: 214.5*140 *26.88 (mm)

WF1380: 201.3*114.5 *26.88 (mm)

WF206: 131.5*91.86*22.1 (mm)

WF201: 175.2*100.4 *27 (mm)

福建冠威智能科技有限公司

Fujian Top Way Intelligent Science Technology Co.,Ltd